ABC练习作业
顾家北 7月28号 星期六 22:39
第8个题目  
请大家阅读群文件里的文档（ABC和拓展的介绍），写一下这个题目的ABC（写完后直接提交，不要使用WORD文档或者拍照）
每个题目要写3个观点，也就是3个ABC
背景知识不够的同学，可以看《雅思作文和口语观点库》
8. Some people think that older schoolchildren should learn a wide range of subjects and develop knowledge, while other people think that they should only learn a small number of subjects in detail. Discuss both views and give your own opinion.
下面是昨天题目的点评和正确的观点
A社会工作越来越复杂和繁重  B 工作需要合作完成  C 相互依赖
A现代科技发展, 自己可以通过科技解决问题不靠别人, 年轻人更独立
A 经济压力大 B 个人很难独立生存和解决问题 C要依赖别人
complex and demanding, require collaboration
technology is developing rapidly,  adopt technology to solve problems
economic pressure, live an independent life 
[image: image1.png]Some peaple think that in the modern society individuals are becoming
more dependent on each other, while others say that individuals are
becoming more independent of each other. Discuss both views and give
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